

Title (en)
PNEUMATIC APPARATUS FOR DRAINING CONDENSATE FROM PRESSURIZED GAS RESERVOIRS.

Title (de)
PNEUMATISCHER KONDENSATABLEITER FÜR DRUCKGASBEHÄLTER.

Title (fr)
APPAREIL PNEUMATIQUE POUR LE DRAINAGE DU CONDENSAT PROVENANT DE RESERVOIRS DE GAZ PRESSURISES.

Publication
EP 0232356 A1 19870819 (EN)

Application
EP 86904916 A 19860821

Priority
IT 4849085 A 19850822

Abstract (en)
[origin: WO8701174A1] An automatic apparatus for draining condensate from pressurized gas reservoirs, in particular from air receivers of industrial vehicles, including a pneumatically controlled valve in each receiver from which the condensate has to be drained, said valve being pneumatically controlled to pass from closed to opened position and vice versa, whenever it is operated by a two-position electrovalve controlling the operation of the pneumatic valve by means of compressed air.

Abstract (fr)
Un appareil automatique permettant le drainage du condensat provenant de réservoirs de gaz pressurisés, notamment de réservoirs d'air de véhicules industriels, comporte une soupape à commande pneumatique dans chaque réservoir à partir duquel le condensat doit être drainé, ladite soupape étant commandée automatiquement pour passer d'une position fermée à une position ouverte et vice versa, chaque fois qu'elle est actionnée par une électrovanne à deux positions commandant le fonctionnement de la soupape pneumatique au moyen d'air comprimé.

IPC 1-7
F16T 1/14; F16T 1/00

IPC 8 full level
F16T 1/00 (2006.01); F16T 1/14 (2006.01)

CPC (source: EP)
F16T 1/00 (2013.01); F16T 1/14 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8701174 A1 19870226; AU 6280186 A 19870310; EP 0232356 A1 19870819; IT 1182837 B 19871005; IT 8548490 A0 19850822

DOCDB simple family (application)
IT 8600066 W 19860821; AU 6280186 A 19860821; EP 86904916 A 19860821; IT 4849085 A 19850822